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رئیس قوه قضائیه تاکید کرد؛

ضرورت برخورد محترمانه 
با خانواده متهمان

رئیس قوه قضائیه گفت: مقوله رفتار محترمانه 
با خانــواده متهمــان و زندانیــان و وقــت ملاقات 
دادن بــه آنها جهــت دیدار با عضو خانواده شــان 
موضــوع بســیار حائــز اهمیتی اســت. به گــزارش 
والمســلمین  حجت الاســلام  مهــر،  خبرگــزاری 
محســنی اژه ای، روز سه شــنبه 14 تیــر ضمــن 
بازدیــد از دادســرای شــهید مقــدس - جرایــم 
امنیتی- تهــران، در جمــع قضــات و کارکنان این 
کید کرد  دادســرا خطاب بــه مســئولان دادســرا تا
کــه از مســائلی نظیــر عــدم صورتجلســه ضابــط 
پیرامون انجام مراحل مختلف بازرسی به سادگی 
عبور نکننــد و چنانچه یــک ضابط پــس از اجازه 
مقام قضائی و با رعایت موازیــن قانونی، اقدام به 
بازرســی و یا ضبط اشــیایی از متهم کرد و نسبت 
به صورتجلسه کردن آن، اقدام لازم را ترتیب نداد، 
که  موضوع را به صورت دقیق پیگیری کنند؛ چرا
عدم صورتجلســه موارد بازرســی از ناحیه ضابط 
زمینه ســاز مشــکلات و فســاد بــوده و بــرای خود 
ک است.رئیس قوه قضائیه البته  ضابط نیز خطرنا
به مســئولان قضائــی ذیربط و مشــخصاً مقامات 
کید کرد که در سیر رســیدگی به پرونده  دادســرا تا
و تحقیــق از متهم یــا متهمیــن حتمــاً بهره گیری 
از نظــرات تخصصی ضابطیــن را مــورد توجــه قرار 
دهنــد. توصیه دیگری که محســنی اژه ای مطرح 
کرد، اهمیت برخورد محترمانه و کریمانه با خانواده 
متهمین بود؛ قاضی القضات در این راســتا گفت: 
مقولــه رفتــار محترمانــه بــا خانــواده متهمیــن و 
زندانیان و وقت ملاقات دادن به آنها جهت دیدار 
با عضو خانوداه شان موضوع بسیار حائز اهمیتی 
اســت؛ باید توجه داشت که در بســیاری از موارد، 
خانــواده فرد زندانی، هم مســیر او نیســت و بــا راه 

طی شده توسط او مخالف بوده است.

خبر3

نقل قول3

سخنگوی کمیسیون اقتصادی:

 رمزریال همان ریالِ خودمان 
و با پشتوانه ریال است 

کمیســیون  ســخنگوی    
اقتصــادی مجلــس اظهار 
بــا  کار  »صــرف  داشــت: 
در  را  ســودی  رمزریــال 
و  داشــت  برنخواهــد 
کشــور  رایــج  ارز  رمزریــال، 
ریــال  آن  پشــتوانه  کــه  می شــود  محســوب 
رمزریــال  گی هــای  ویژ مهم تریــن  از  اســت. 

اینکه سرعت مبادلات پولی را بالا می برد.«
کید کرد: »اشتباهی درباره  غلامرضا مرحبا تا
رمزریــال مصطلــح شــده و نباید ایــن تصور را 
داشــته باشــیم کــه رمزریــال همــان رمزارزهــا 
هســتند. در واقــع رمزریال هیچ شــباهتی به 

رمزارزهای مورد مصرف در دنیا ندارند.«
او گفــت: »صــرف کار بــا رمزریال ســودی را در 
برنخواهــد داشــت و رمزریــال، ارز رایج کشــور 
محسوب می شود که پشتوانه آن ریال است 
گی های رمزریال این اســت  و از مهم ترین ویژ

که سرعت مبادلات پولی را بالا می برد.«
مرحبا ادامه داد: »مردم توجه داشته باشند 
کــه رمزریــال هیــچ شــباهتی بــه بیت کویــن 
ندارد و بســیار متفــاوت از رمزارزهای جهانی 

هستند.«

فرمانده نیروی دریایی سپاه پاسداران:
 ایرانی هیچ وقت قلدری را 

قبول نمی کند
   فرمانــده نیــروی دریایــی 
ســپاه پاســداران بــا بیــان 
طولانی تریــن  اینکــه 
ســواحل در خلیج فــارس 
جمهــوری  بــه  متعلــق 
و  اســت  ایــران  اســلامی 
دارای جزایــر راهبــردی هســتیم کــه تمامــی 
رفت وآمد هــا را رصد می کنیم، گفــت: »ایرانی 
هیــچ وقــت قلــدری را قبــول نمی کنــد و زور را 
نمی پذیــرد و اجــازه نخواهیــم داد بیگانگان 
حتی یــک وجب هــم بــه آب های کشــورمان 

وارد شوند.«
دلایــل  دربــاره  تنگســیری  علیرضــا  دریــادار 
ایرانــی ماننــد  کشــتی های تجــاری  توقیــف 
کابــل بــه بهانــه دور زدن تحریم هــا  کشــتی 
اظهار داشــت: »این موضوع  مربوط به سال 
گذشــته بــود و مشــکل حل شــد. بایــد توجه 
داشــته باشــیم  که برخــورد مــا با کشــوری که 
کشــتی ما را توقیف کند و با قلدری با ما حرف 
بزند، بسیار متفاوت است اما موضوع کشتی 
گر کشوری با قلدری  کابل رفتار قلدری نبود. ا
گر  بــا مــا حــرف زد، موضــوع دیگــری اســت و ا
رفتار قلدرمابانه باشد، گلویش را می گیریم.«  

 هشتگ  روز

»بازی شــروع شــد. اولیــن ســرمایه گذاری #صندوق_توســعه_ملی کلید خــورد: تامین بخشــی از 
ســرمایه گذارى ٧ میلیارددلارى براى طرح توســعه میدان نفتی آزادگان، توســط صندوق.#آری به 
ســرمایه گذاری و مالکیت#نه به بنگاهداری و مدیریت.«»توســعه زیرســاخت های حوزه صنعت و 
انرژی از اولویت های توسعه کشور است.با تعیین محل منابع مالی دولتی و غیردولتی، برای دو طرح 
»پیشــرانان پیشــرفت ایران« در حوزه صنعت و »طرح توســعه میدان نفتی مشــترک آزادگان«، 24 
میلیارد دلار سرمایه گذاری انجام می شود. این یعنی ما می توانیم.«یا»#ژنرال_بیژن چنان با اقتصاد 
ایران کرد که در یک قلمش فقط سالانه 14 میلیارد دلار از درآمدی که می توانست ایران کسب کند 
هــوا شــد.«یا»وزیر گفته برای نخســتین بار در تاریــخ صنعت نفت ایــران، طرح #توســعه_یکپارچه 
#میدان_نفتی_مشــترک_آزادگان، بــا تامین مالی ۷میلیــارددلاری بانک های دولتــی و خصوصی، 
هلدینگ هــای اقتصادی و صندوق توســعه ملی و بــا هدف افزایش تولیــد این میدان بــه 5۷0هزار 
بشکه در روز، عملیاتی خواهد شد. یعنی حالا اروپایی ها دنبالمون میان.#پیشران_اقتصاد_کشور.«

»من بار اولم نیست که کرونا گرفتم یادم نمیاد قبلی ها اینقدر عوارض داشتند.«یا»در محیط های 
کن عمومی از ماسک اســتفاده کنیم. خبرهای نگران کننده از فعال شدن ویروس کرونا  بسته و اما
در صداوسیما گاهی اوقات پخش می شود. پیشگیری ساده تر از درمان است.«یا»والا بعضی مردم 
اینقدر پررو تشــریف دارن که به مایی هم که ماســک می زنیم میگن چرا ماســک میزنیــن، کرونا که 
کسن نزن ها هستن، کرونا هرگز  تموم شده.پاسخ اینه که تا موجودات بی مسئولیتی چون شما و وا
تموم نمیشه.«یا»با یک سرچ ساده متوجه شدم گلو دردهاتون رو دارید میندازید گردن کولر و موی 
خیس و آلودگــی هوا. عارضم خدمتتون که همه تون کرونایید لطفا اون ماســک لعنتی رو محکم تر 
بزنید.«یا»کرونا درحال گسترشه دوباره، تب کریمه کنگو اومده، آبله میمونی اومده و وبا هم درحال 
کانتای غریبه دیدم.  گیری چیه؟ من فقط تو توییتر و از ا گسترشه.«یا»بچه ها این قضیه دوباره کرونا

کسی و فروشگاه و مطب هم کسی ماسک نمیزنه.« آخه اینجایی که ما هستیم دیگه تو تا

#میدان_نفتی_آزادگان      
کیوسک3

نیویورک تایمز 
تیرانــدازی در جریــان مراســم رژه روز اســتقلال آمریــکا 
تیتر و عکس اصلــی نیویــورک را به خود اختصــاص داده 
گو دستکم 6  است. این تیراندازی در ایالت شمالی شیکا
کشته و 2۴ مجروح به جا داشــت. این روزنامه همچنین 
در گــزارش دیگــری بــه رونــد جنــگ روســیه در اوکرایــن 
پرداخته و نوشته روسیه پیشروی های قابل توجهی در 
شرق اوکراین داشته اما این پیروزی عوارض سختی برای 

نظامیان پوتین داشته است.

تایمز
تایمز بــا درخواســت از پلیس بــرای اتخــاذ »رویکرد 
تحمل ناپذیــر« برای تشــویق فعالانی کــه از تظاهرات 
می کننــد،  اســتفاده  اختــلال  ایجــاد  بــرای  آهســته 
پیشــتاز اســت. این روزنامه به نقل از یک منبع ارشد 
دولتــی می گوید کــه آنها به دنبــال پلیس هســتند تا از 
اختیاراتی که دولت برای مقابلــه با این اعتراضات به 

آنها داده استفاده کند.

گاردین
بــه گــزارش گاردیــن، اتحادیه هــای انگلیســی هشــدار 
داده انــد که پارلمان بایــد برای توقف اتهامــات »به ظاهر 
بی پایان« در مورد آزارجنسی توسط نمایندگان پارلمان 
اقــدام کند. ایــن ســازمان می گویــد FDA و Prospect که 
بیــش از یکهــزار کارمنــد پارلمــان را نمایندگــی می کننــد، 
به لینــدزی هویــل، رئیس مجلــس، نامه نوشــته اند تــا از 

پارلمان بخواهند اقدامی انجام دهد.

w w w . s h a h r v a n d - n e w s p a p e r . i r
اجتماعی، سیاسی، فرهنگی

دفـتـر مرکـزی: تهــــران ،  فلکه د       وم صاد       قیه، ابتد       ای  
بزرگراه جناح،  کـوچه شهیـد        طاهـریان،   شـماره ۲۴

   ۱ ۴ ۸ ۱ ۶ ۳ ۵ ۳ ۵ کد       پــستی:  ۳
۴ ۴ ۹ ۵ ۶ ۱ ۰ فــــــــــکـــــــــس: ۰

تـــــــــلــــــفــــــن : ۴۴۹۵۶۱۰۱-۸  
 

 ۴ ۴ ۹ ۵ ۶ ۲ ۰ ۰ گـــهــــی هـــا: ۲- تــــلــــفـــن ســــازمـــان آ
  ۴ ۴ ۹ ۵ ۶ ۱ ۰ ۷ فـــکـــــــــــس:

۵ ۰ ۰ ۰ ۲ ۶ ۲ ۶ ۶ ۲ ســـامـــانه پیــــامـــکی:
  www.shahrvandonline.ir  :سایت شهروند

instagram.com/ :گرام شهروند اینستا
Shahrvandonline_ir

صـــاحــب  امـــتـــیاز: 
جمعیت هلال احمر جمهوری اسلامی ایران

مدیرمسئول: اسماعیل رمضانی

عضو  انجمن  صنفی مدیران رسانه
و شرکت تعاونی مطبوعات کشور

#ماسک_بزنید

اختتامیــه  برگزیــدگان  معرفــی  آییــن 
ســیزدهمین دوره جشنواره بین المللی 
فارابــی ویــژه تحقیقــات علــوم انســانی 
حضــور  بــا  سه شــنبه  روز  اســلامی  و 
سیدابراهیم رئیسی، رئیس جمهوری در 
سالن اجلاس سران کشورهای اسلامی 

برگزار شد.
در ایــن مراســم محمدعلــی زلفــی گل 
وزیر علوم، تحقیقات و فناوری،  غلامعلی 
فرهنگســتان  رئیــس  حدادعــادل 
محمدمهــدی  ادب فارســی،  و  زبــان 
طهرانچی رئیس دانشــگاه آزاد اسلامی، 
کبــر صالحــی معــاون پژوهشــی و  علی ا
قائم مقام فرهنگســتان علوم، غلامرضا 
مصباحی مقدم عضو مجمع تشخیص 
کبر رشــاد  مصلحت نظام، آیت الله علی ا
رئیــس پژوهشــگاه فرهنــگ و اندیشــه 
اسلامی و شــماری از نخبگان، استادان 
دانشگاه و پژوهشــگران حوزه مطالعات 
علــوم انســانی در ســالن اجــلاس ســران 
حضور داشتند و برگزیدگان لوح تقدیر و 
جایزه خــود را از دســت رئیس جمهوری 

دریافت کردند.
علوم انســانی مــا باید تــراز انقلاب 

اسلامی باشد
ضــرورت  بــر  رئیس جمهــوری 
آسیب شناســی وضــع موجــود در حوزه 
کید کــرد و تحقــق علوم  علوم انســانی تا
انقــلاب اســلامی را حائــز  تــرازِ  انســانی 
کــه بایــد  عقب ماندگی هایــی دانســت 
بــا نــگاه اجتهــادی و نوآورانــه عالمــان و 

دانشمندان این عرصه جبران شود.
ابــراز  بــا  رئیســی«،  »ســیدابراهیم 
خرســندی از حضور در جمع استادان، 
فرهیختــگان و محققــان علوم انســانی 
و اســلامی و تبریــک بــه برگزیــدگان ایــن 
جشــنواره، گفــت: »در نشســت هایی از 
ایــن دســت، لازم اســت دانشــمندان و 
فرهیختگان ضمن آسیب شناسی وضع 
موجود، نسبت به کاهش فاصله با وضع 

مطلوب، پیشنهاد و راهکار ارائه کنند.«

کید بر  رئیس جمهوری همچنیــن با تا
ضــرورت آسیب شناســی در حــوزه علوم 
انســانی، افزود: »علوم انســانی اسلامی، 
نیــز  و  مدیریــت  و  کمیــت  حا مغزافــزار 
قوه محرکــه پیشــرفت در نظامــی اســت 
که مبتنی بــر دیــن بــوده و درون مایه آن 
علم ودانش اســت. در چهل وچهارمین 
شــکوهمند  انقــلاب  پیــروزی  ســال 
اسلامی، لازم است آسیب شناسی کنیم 
کــه چــه میــزان رشدوپیشــرفت در ایــن 

حوزه صورت گرفته است؟«
رئیســی بر اینکه علــوم انســانی ما باید 
کیــد کرد و  تراز انقلاب اســلامی باشــد، تا
افزود: »به نظر می رسد برای نیل به علوم 
انسانی تراز انقلاب اســلامی، در آنچه که 
باید اتفاق می افتاد، عقب ماندگی هایی 
وجــود دارد و ایــن عقب ماندگــی باید به 
دست پژوهشگران و استادان این حوزه 

جبران شود.«
برای بالندگی و رشــد در حــوزه علوم 
انســانی، بایــد تقلیــد از غــرب در ایــن 

حوزه کنار گذاشته شود
لــزوم  بــر  کیــد  تا بــا  رئیس جمهــوری 
نــوآوری و خلاقیــت در  نظریه پــردازی، 
حــوزه علــوم انســانی و توجــه بــه رویکرد 
دینــی در ایــن حــوزه، اظهــار داشــت: 
»فصل الفصــول انســان، تعلــم اســت و 
عــلاوه بر آن، انســانیت انســان مبتنی بر 
آموخته های او از وحی است و در ارتباط 

با وحی شکل می گیرد.«
رئیســی نشــان دادن راه بــه انســان را 
ماموریت خطیر علوم انســانی اســلامی 
دانســت و تصریح کرد: »بــرای بالندگی و 

رشــد در حوزه علوم انســانی، باید تقلید 
گذاشــته  کنــار  از غــرب در ایــن حــوزه 
شــده و مبتنــی بر مبانــی غنی اســلامی، 
گیــرد.  کار اجتهــادی و نوآورانــه انجــام 
در گام بعــدی اجتهــاد و نــوآوری در این 
حــوزه بایــد در مجامــع علمی، حــوزوی 
و دانشــگاهی مورد اســتقبال قرار گیرد و 
نخبگان، عالمان و دانشگاهیان ما با دید 
باز اما نگاهی نقادانه به سراغ نظریه های 
جدیــد برونــد و آنهــا را با ابــزار نقــد، مورد 

پالایش قرار دهند.«
کرســی های نقــد و  او بــر لــزوم ایجــاد 
کید کــرد و اظهار داشــت:  نقدپذیــری تا
»همان طــور که رهبــری حکیــم و فرزانه 
کــی از نقــد  انقــلاب فرمودنــد، نبایــد با
نظریات وجود داشته باشد و باید مجال 

بحث و طرح نقد فراهم شود.«
اســتفاده از چهره هــای تحول خــواه 
اولیــن شــرط تحقــق تحــول در علــوم 

انسانی است
رئیس جمهوری گفت: »متولیان علوم 
انســانی باید بدانند اولین شــرط تحقق 
تحــول در ایــن حــوزه، تحــول شــناختی 
اســت و در این زمینه بایــد از چهره های 

تحول خواه و تحول گرا استفاده کنیم.«
تکریــم، تشــویق و حمایــت  رئیســی 
از اســتادان، محققــان و پژوهشــگران 
در ایجــاد ایــن تحــول را ضــروری و موثــر 
دانســت و افزود: »گاهی برخی استادان 
و بــزرگان علــوم انســانی گلایــه دارنــد که 
شــرایط علوم دیگــر بر علوم انســانی هم 
تحمیــل می شــود در صورتــی کــه علــوم 
انسانی باید با شــرایط و مقتضیات خود 

تبیین و تشریح شود.«
او بــا بیــان اینکــه پیــام این نشســت و 
رویــداد بایــد این باشــد که تا چــه میزان 
نظــام مســائل کشــور مبتنــی بــر علــوم 
انســانی پاســخ گرفتــه، افــزود: »همــواره 
یکی از دغدغه های بنده اجرای عدالت 
در همــه عرصه هــا به ویــژه در پرداخــت 
دستمزدها بوده اســت که در این زمینه 
بــرای تبییــن  از اســتادان دانشــگاهی 
و تنظیــم یــک شــیوه علمــی عادلانــه 
بــرای پایــان دادن بــه نظــام ناعادلانــه 

پرداخت ها دعوت شده است.«
پیــش از ســخنرانی رئیس جمهــوری، 
در  فنــاوری  و  تحقیقــات  علــوم،  وزیــر 
سخنانی با بیان اینکه کشوری که هزینه 
برای علم را سرمایه گذاری بداند، به طور 
حتــم دســت برتــر در همــه عرصه هــا را 
»خرســندیم  گفــت:  داشــت،  خواهــد 
کــه رهبــر حکیــم و فرزانــه و همچنیــن 
رئیس جمهوری ما برای علــم، عالمان و 

فناوران جایگاه ویژه ای قائل هستند.«
»محدعلی زلفی گل« با اشاره به اینکه 
جمهــوری اســلامی اســاس پیشــرفت 
خــود را در زمینــه علــم می دانــد، افــزود: 
»در این راســتا وزارت علوم بــا لحاظ نوع 
کمیت جمهوری اســلامی و در  نگاه و حا
دولت مردمــی، پنج اولویــت »مرجعیت 
دیپلماســی علــم و فنــاوری«، »آموزش، 
پژوهش و برون داد هدفمند«، »نوآوری 
گرد  فرهنگــی و فرهنــگ نــوآوری«، »شــا
نــوآور و نوآورپــروری«، و »تولید خدمت، 
ثروت و ســرمایه از دانش« را سرلوحه کار 
خــود قــرار داده و برای تحقــق آن از تمام 
ظرفیت های علمی و پژوهشــی موجود 

در کشور استفاده خواهد کرد.«
حضــور  بــا  مراســم  ایــن  در 
رئیس جمهوری از 10 شخصیت پیشگام 
و پیشــتاز علــوم انســانی و اســلامی، 10 
اســتاد برگزیده بین المللــی و 22 برگزیده 
گروه هــای مختلف علمی با اهــدای لوح 

یادبود، تجلیل شد.

دعوت رئیس جمهوری از استادان دانشگاه برای تنظیم شیوه علمی پرداخت ها

 عدالت در پرداخت دستمزدها  
از دغدغه های همیشگی ام بوده است

برای نیل به علوم انسانی تراز انقلاب اسلامی، در آنچه که 
باید اتفاق می افتاد، عقب ماندگی هایی وجود دارد که باید 

به دست پژوهشگران و استادان جبران شود.

همان طور که رهبــری حکیــم و فرزانه انقــلاب فرمودند، 
کی از نقد نظریات وجود داشته باشد و باید مجال  نباید با

ح نقد فراهم شود. بحث و طر

برای بالندگی و رشــد در حوزه علوم انسانی، باید تقلید 
از غــرب در این حوزه کنار گذاشــته شــده و مبتنی بر مبانی 

غنی اسلامی، کار اجتهادی و نوآورانه انجام گیرد.
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عددخبر3

صعود بورس و نزول 
فرابورس 

در جریان معاملات دیروز 
بازار سرمایه، شاخص کل 

بورس صعودی و شاخص 
کل فرابورس نزولی بود.

به گزارش ایسنا، شاخص کل 
بورس دیروز با ۳۸۷۰ واحد 

افزایش به رقم یک میلیون 
و ۵۱۱ هزار واحد رسید. 

شاخص کل با معیار هم وزن 
هم ۳۸۰ واحد افزایش یافت 

و رقم ۴۲۱ هزار و ۳۲ واحد 
 ، را ثبت کرد. در این بازار

۳۴۹ هزار معامله به ارزش 
۳۵ هزار و ۱۷۹ میلیارد ریال 

انجام شد.
فولاد مبارکه اصفهان، پالایش 

نفت اصفهان، پالایش نفت 
بندرعباس، معدنی و صنعتی 

چادرملو، پالایش نفت 
تهران و ملی صنایع مس 

ایران نسبت به سایر نمادها 
بیشترین تأثیر مثبت را روی 

بورس گذاشتند.
شاخص کل فرابورس دیروز 
۱۸ واحد کاهش یافت و در 

رقم ۲۰ هزار و ۲۲۲ واحد 
 ، متوقف شد. در این بازار

۱۸۹ هزار معامله به ارزش 
۱۳۳ هزار و ۳۹ میلیارد ریال 

صورت گرفت.
پالایش نفت لاوان، بیمه 

سامان و گروه سرمایه گذاری 
میراث فرهنگی نسبت به 

سایر نمادها بیشترین تأثیر 
مثبت و در مقابل پلیمر 
آریاساسول، پتروشیمی 

گرس و سرمایه گذاری  زا
صباتأمین نسبت به سایر 

نمادها بیشترین تأثیر منفی را 
روی فرابورس گذاشتند.

عکس خبر3

ایسنا- نشست خبری نوزدهمین جشنواره بین المللی تئاتر عروسکی روز 
گذشته با حضور هادی حجازی فر در تالار مشاهیر تئاتر شهر برگزار شد.

ایرنــا- با گذشــت ســه روز از زمین لرزه 6.1 ریشــتری در اســتان هرمــزگان و با 
وجود پس لرزه های مختلف در این مناطق، فعالیت امدادرسانی و آواربرداری 

در روستاهای اطراف بندر خمیر ادامه دارد.

ایرنــا- دهمین جشــنواره برداشــت گل محمــدی با حضــور جمعی از 
مسئولان و گردشگران در روستای عنصرود در دامنه رشته کوه سهند، 

از توابع شهرستان اسکو برگزار شد.

باشــگاه خبرنگاران جوان- »خانه تاریخی آوانســیان« در سال 1895 
میلادی توســط خانــدان آوادیس هوردانانیان ســاخته شــد. در ســال 
1905 میــلادی به تملک آوانس آوانســیان درآمد که ســال ها در تملک 
آن خانــدان بود و پــس از آن، اداره کل ارشــاد اســلامی بنای مــورد نظر را 
خریــداری کرد. در زمســتان ســال 1383 بــه علت ریزش برف ســنگین، 
کنون ورود افراد به این ساختمان ممنوع  سقف این بنا آسیب دید. هم ا
است. سال هاســت زمزمه های بازســازی این بنا بدون اقدام عملی به 

گوش می رسد.

محمدرضا عالیان، سخنگوی انجمن 
لــوازم  و  تبلــت  موبایــل،  واردکننــدگان 
از تعییــن تکلیــف تخصیــص  جانبــی، 
در  دلار   600 بــالای  موبایل هــای  ارز 
گفــت: »از 24  هفتــه آینــده خبــر داد و 
اردیبهشــت، واردات موبایل های بالای 
واردات  و  نشــده  ارز  تامیــن  دلار   600
موبایل های زیــر 600 دلار هــم به صورت 

قطره چکانی در حال انجام است.«
او گفت: »البته با توجه به وجود ذخایر 
موبایــل، ایــن وضعیت هنــوز تاثیــری بر 
گر همیــن روند  قیمت هــا نداشــته، امــا ا
ادامه داشته باشــد، در آینده، به ویژه در 
ماه هایی که تقاضا افزایش می یابد، مثل 
آغاز سال تحصیلی، بازار با مشکل روبه رو 

خواهد شد.«
واردکننــدگان  انجمــن  ســخنگوی 
موبایل، تبلت و لوازم جانبی با بیان اینکه 
بلاتکلیفــی تخصیــص ارز موبایل هــای 
بــالای 600 دلار باعــث افزایــش قاچــاق از 

طریق سوءاستفاده رویه مسافری شده، 
تصریــح کــرد: »در حــال حاضــر موضوع 
مهــم بــرای ایــن صنــف تعییــن تکلیــف 
تامین و تخصیص ارز موبایل های بالای 
600 دلار اســت تــا جلــوی قاچــاق گرفتــه 
شــود. بخشــی از کالاهــا هــم در گمــرک 

بلاتکلیف است.« 
بــه گفتــه او، مصــرف موبایل در کشــور 
ماهانــه یــک تــا یــک میلیــون و 200 هــزار 

دستگاه است.

واردکننــدگان  انجمــن  ســخنگوی 
موبایل، تبلــت و لــوازم جانبــی دو هفته 
پیش هــم گفته بــود کــه در حــال حاضر 
به دلیل مشــکلات مربوط به تامیــن ارز، 
واردات آیفــون قانونی اســت، اما شــدنی 
نیســت و در مقابــل، واردات غیرقانونی، 
ممنــوع، امــا شــدنی اســت و از منتفــی 
شــدن تهاتر ارز خشــکبار بــا موبایل خبر 

داده بود.
گفتنــی اســت اواخــر اردیبهشــت مــاه 

اخبــاری مبنــی بــر ممنوعیــت واردات 
آیفون منتشــر شــد، اما چند روز بعد این 
وضعیــت به اختلال سیســتمی نســبت 
داده شــد و اعــلام کردنــد ممنوعیتــی در 
واردات هیــچ کــدام از برندهــای موبایل 

وجود ندارد.
اخبــار  کــه  روزهایــی  همــان  در  امــا   
کــی از انتقــال گوشــی آیفــون بــه گروه  حا
2۷ و ممنوعیــت واردات آن بــود، رئیس 
اتحادیه دستگاه های مخابراتی، ارتباطی 
و لــوازم جانبــی بــا ادعــای افزایــش چند 
میلیونــی قیمت ایــن مدل گوشــی ها در 
یک روز، گفته بود که در این شرایط برخی 
آژانس های مسافرتی اطلاعات مسافران 
را بدون اطلاع آنها می فروشــند و موبایل 
بــه اســم آنهــا )بــه صــورت قاچــاق( وارد 
کشــور می شــود. این موبایل ها رجیستر 
می شــوند، امــا خدمــات پــس از فــروش 
ندارند که باعث می شود مردم در سطح 

عرضه به مشکل برخورد کنند.

هفته آینده تکلیف روشن می شود

موبایل های بالای 600 دلار منتظر تصمیم کمیته اقدام ارزی 

 : هادی حجازی فر

امیدوارم ناچار نشویم 
فرکانس صدای خود را بالا 

ببریم
هــادی حجازی فــر کــه دبیــری نوزدهمیــن 
جشــنواره نمایش عروســکی تهران مبارک را 
بــر عهــده دارد، همزمان بــا انتشــار فراخوان 
ایــن جشــنواره از همــه امیدهــای خــود برای 
ارتقــای وضعیــت نمایش عروســکی صحبت 
کیــد کــرد کــه خانــواده نمایش عروســکی  و تا
بســیار نجیب اســت و امیدواریم برای تحقق 
فرکانــس  نشــویم  ناچــار  خواســته هایمان 
صــدای خــود را بالا ببریــم. هــادی حجازی فر 
بــا اشــاره بــه تفــاوت فراخــوان ایــن دوره از 
گذشــته  جشــنواره در قیــاس بــا دوره هــای 
متفــاوت  جشــنواره ای  »می کوشــیم  گفــت: 
داشته باشــیم. بر همین اســاس، بخش های 
کــه در فراخــوان آمــده،  مختلــف جشــنواره 
بــر اســاس آسیب شناســی دوره هــای قبــل 
و بــا مشــورت خانــواده عروســکی مشــخص 
شــده اســت.«او ادامــه داد: »تــلاش کردیــم 
فراخوانــی جامــع باشــد و ضریب خطــای آن 
به حداقل برســد. هر جای مســیر حس کنیم 
اشــتباه رفته ایم، حتما اعتــراف و آن را اصلاح 
می کنیم.«حجازی فر با اشــاره به توقف تولید 
نمایــش عروســکی در چند ســال گذشــته به 
دلیل شــیوع کرونا ادامه داد: »تغییر این رکود 
مشکل است و امیدواریم در این زمینه موفق 
شویم. در همین راســتا قرار است با همراهی 
اداره کل هنرهای نمایشــی و معاونت هنری، 
اتفاقــات مثبتــی بــه لحــاظ تامیــن بودجــه در 
حوزه تولیــد نمایش عروســکی رخ بدهد.«او 
در پاسخ به پرسشی درباره بودجه جشنواره 
گفــت: »بودجــه حداقــل ۴00 درصــد افزایــش 
داشــته اســت، اما چون از بودجه تئاتر تامین 
برگــزاری  بــا  همزمــان  می کوشــم  می شــود، 
جشــنواره، این پول را به جیــب تئاتر برگردانم 
و ایــن اولیــن قــدم باشــد کــه نشــان بدهیــم 
تئاتــر عروســکی می توانــد درآمدزایــی کنــد. 
همچنانکه این شیوه نمایشی، این ظرفیت را 

دارد که بخش خصوصی را همراه خود کند.«
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وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با اشاره به موضوع توقیف 
و توقف برخی نمایش ها و مســائل این روزهای حوزه 
فرهنگ و هنر گفت: »در همه موضوعات نیازمند تمکین 
به قانون و اجرای آن هستیم؛ خط قرمز ما جایی است 

که قانون نقض می شود.«
محمدمهدی اسماعیلی در حاشیه آیین اهدای جوایز 
پدیدآورندگان آثار شایسته تقدیر سی ونهمین جایزه 
کتاب سال جمهوری اسلامی ایران، همزمان با روز قلم، 
در جمع خبرنگاران پیرامون مسائلی همچون برگزاری 
جشــنواره فیلم فجر امســال، ماجرای توقیف برخی 
نمایش ها، ارائه مجوزهای فرهنگی و هنری، انتشــار 
آمارهای نمایشگاه مجازی کتاب گذشته و مسائل حوزه 

فرهنگ و هنر سخن گفت.
وزیر فرهنگ و ارشــاد اســلامی در پاســخ به سوال 
خبرنگاری مبنــی بر اینکه درباره ســاخت فیلم های 
سینمایی استراتژیک در جشنواره فیلم فجر سال جاری 
چه برنامــه و تدابیری در نظر گرفته و اندیشــیده اید؟ 
تصریح کــرد: »روزانــه این موضوع را شــخصا دنبال 

می کنم.«
او با اشاره به اینکه شورای ویژه ای را در بنیاد سینمایی 
فارابی تشکیل داده ایم و همین حالا پروژه های متعددی 
شروع شده است، اظهار داشــت: »امسال در جشنواره 
فیلم فجــر به همــه آن حرف هایی که دربــاره تولید 
فیلم های فاخر زده ایم، جامه عمل می پوشانیم و همه 

پیش شرط هایش را فراهم خواهیم کرد.«
رئیس شورای هنر کشــور در ادامه با اشاره به دیگر 
اقدامات لازم انجام گرفته درباره جشــنواره فیلم فجر 
امســال، گفت: »بدون تردید امســال یک جشنواره 
متفاوت و نزدیک بــه آرمان هایی که در حوزه فرهنگ 
و هنر انقلاب اســلامی دنبال می کنیم، شاهد خواهیم 

بود.« 
اســماعیلی همچنیــن در ادامه ســخنان خود در 
توضیحاتی در زمینه توقیــف و توقف برخی نمایش ها 
تصریح کرد: »نمایش »مخاطب« که متوقف شد، پس از 

اینکه اشکالاتش برطرف شد تا انتها اجرا شد.«
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در عین حال تاکید کرد: 
»در همه موضوعات نیازمند تمکین به قانون و اجرای 
قانون هستیم؛ جایی که قانون نقض می شود، محل خط 

قرمز ماست. کسی که از ما مجوز می گیرد، باید مطمئن 
باشد کارش اجرا می شود، مگر اینکه در اجرا از آن مجوز 
تخطی کند؛ مثلا در تئاتر که اجرای زنده دارد، ممکن 
است این اتفاق بیفتد. در موسیقی با شروطی که مجوز 

داده می شود، باید در اجرا هم دقت لازم اتفاق بیفتد.« 
عضو شورای عالی انقلاب فرهنگی تاکید کرد: »آنچه 
مجوز می گیرد، همان باید ساخته شــود و ما از همان 
اثر مجوزگرفته حمایت می کنیم؛ سالی حدود ۱۰هزار 
مجوز تئاتر صادر می شود، یک موردی که اشکال پیدا 
می کند، متاسفانه همان را برجسته می کنند، لذا ما با 

نقض قانون برخورد می کنیم.« 
اسماعیلی خاطرنشان کرد: »به عنوان مثال به استان 
آذربایجان غربی ســفر کردم. در یکی از روســتاهای 
سردشت به منزل اســتاد مسلم موسیقی مقامی کُرد، 
اهل سنت، ۱۰۷ساله رفتم و نشان درجه یک هنر را هم 
هفته بعد برای او فرستادم. آیا این نشست با افرادی است 
که شأن هنر را پایین می آورند؟ یا پدر شهید ۸۶ ساله ای 
که در شهرضای اصفهان در یک مزرعه زندگی می کند. 

ما نباید از این  افراد تجلیل کنیم؟« 
به گفته او، وقتی می گوییــم عدالت فرهنگی، یعنی 
برنامه دولت همین اســت که از همه اصحاب فرهنگ، 
هنر و رســانه از پایتخت گرفته تــا محروم ترین و دور 

افتاده ترین نقاط کشور حمایت کنیم. 
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در عین حال یادآور شد: 
»قرارگاه محرومیت زدایی از حــوزه فرهنگ و هنر را از 
بهمن سال گذشته راه اندازی کردیم، در حالی  که خیلی 
از این مسائل را رســانه ای نکرده ایم، اما اکنون بیش از 

۳۸هزار نفر در آن آموزش می بینند.« 
اســماعیلی ادامه داد: »ما در اینجا متوقف نشدیم، از 
این رو به درس آموختگان این مرکز که این گونه آموزش 
می بینند، مجوز آموزش می دهیم و معتقدیم همین کار 
اقتصاد فرهنگ و هنر را در مناطق مختلف کشور تقویت 

خواهد کرد.«
وزیر فرهنگ و ارشــاد اســلامی در ادامه همچنین 
با اشــاره به اســتقبال خوب مردم از حــوزه فرهنگ، 
توضیحاتی درباره نهضت بازگشت به مسجد ارائه داد و 
به خبرنگاران گفت: »آمارهای نمایشگاه مجازی کتاب 

گذشته به زودی با جزییات منتشر می شود.«

وزیر فرهنگ: هنرمندان در مجوزها تخطی نکنند

نقض قانون خط قرمز ماست 


